
                                                           

                                                                       

                                                               

Møde  Torsdag den 24. august 2023 kl. 18:00 

Afholdes hos Kenneth, Trankær Vænge 117 

Deltagere  Bestyrelsens medlemmer og suppleanter 

Afbud  
 

Dagsorden 
 

1. Bemærkninger til den udsendte dagsorden 
 

2. Kassereren 

• Generel orientering fra kassereren 

 

3. Grønne områder 
2 stk træer skadet 
 

4. Veje. Stier, skilte 

• Generel status 
 

5. Snerydning  

• Generel status 
 

6. Hjemmesiden 

• Generel status 
 

7. Kommende mødedage 

• 12/10 – Jan 
 

8. Eventuelt 

• Dronebilleder – status formidling og næste serie(sommer) 

• Plan for marken 
 
 
 
 
Ad pkt. 1 
 
Der var ingen kommentarer til den udsendte dagsorden. 
 
Ad pkt. 2 
 
Bestyrelsen gennemgik den udsendte saldobalance pr. 30. juni 2023. 
 
Den 1/11 2023 vil der blive overført kr. 100.000 til Vejfonden i Nordea fra kontoen i Djursland 
Bank. 
 
 
 



 
 
 
 
Ad pkt. 3 
 
Stormen Hans væltede 1 træ på Teletopbakken, de skulle have været fjernet på et senere tids-
punkt, da der var gået svamp i dem nede ved jorden. 
 
Træet forenden ved stamvejen væltede også i stormen, gartner Vestervig vil fjerne det. 
 
Gartner Vestervig har ligeledes påpeget, at der er en del steder i området, hvor det er vanskeligt 
at slå græsset. Vestervig sender listen til Thomas, som skriver til de relevante. 
 
Ad pkt. 4 
 
Inden for 2 uger vil den sidste vejbom været reparere. 
 
Ad pkt. 5 
 
Jan har kontaktet Anlægsgartneren Aros og Christian Vig Sand vedr. snerydning i 2023/24.       
Priserne fra sidste år holder også i 2023/24.   
 
Aros skal ud med sneskraberen, hvis der ligger ca. 10 cm sne på vejene og Christian skal ud med 
sneskraberen hvis der ligger ca. 5 cm sne på stierne. 
 
Ad pkt. 6  
 
Der har været en del systemopdateringer på hjemmesiden. 
 
Ad pkt. 7 
 
Næste møde hos Jan – 30/11 2023 (er ændret fra 12/10 2023) 
 
Ad pkt. 8 
 
Der vil snarest komme dronebilleder fra vinteren på nettet. 
 

Da marken alligevel ikke skal bebygges har rådmanden og fællesrådet været ude at se, hvad der 

skal ske med området. Fællesrådet skal være på forkant med, hvad marken kan bruges til. 
Mads skriver til fællesrådet 
 
Ifølge kommunen må der kun holde biler over 3500 kg på Vendepladsen ved Tingskovs Alle. 


